

# 马来亚大学

## 华人文学与文化学刊

### 征稿启事

《华人文学与文化学刊》是马来亚大学中文系学术性刊物，暂定为半年刊，期以提供学者与研究生们一个发表研究成果的平台。我们征收与古今华人文学、文化相关的稿件，类型包括论文与书评，以中、英、马来文书写均可。本刊采取同行匿名审稿制，学刊编者对来稿有最终删改权。所有来稿须符合以下形式：

一、凡来稿请投寄电子稿至 [jclum2012@gmail.com](mailto:jclum2012@gmail.com)，或选择线上提交：  
<https://ejournal.um.edu.my/index.php/JCLC/submission>

二、稿件格式：

(一) 中文稿请用简体字、宋体，横式书写，字号 12。

(二) 文稿结构：

1. 篇名（中（巫）、英）。
2. 作者名字、职衔及服务单位（中（巫）、英）。
3. 摘要（约 300 字）、关键词（至少 3 个）（中（巫）、英）。
4. 正文
5. 参考文献

(三) 正文格式：

1. 论文主体：各节请自拟小标题。各节下使用符号请依一、（一）、1、（1）……等序表示。
2. 脚注字号为 9 号字，字体为宋体。
3. 标点符号请使用中华人民共和国颁布的标准标点符号使用法。
4. 一律采用 APA 格式下注，除古代文学、历史等相关领域，可采用 MLA 格式。详细的注脚格式可参考由马来亚大学所提供的 APA 格式指南：<http://www.umlib.um.edu.my/publications/APA-Guide.pdf>
5. 引文：短引文可用引号“”直接引入正文；
6. 长引文（超过 20 字）可分段作独立引文，不加引号，每段之第一字均空 6 格，第 2 行起空 4 格。
7. 参考书目：置于论文末端，格式与注释同。

三、匿名同行审稿制：

所有来稿将通过匿名审稿制。学刊编者将根据同行审稿者的意见，建议作者修改文稿。若作者不同意同行审稿者和学刊编者之意见，本刊有权力拒绝刊登。

四、凡来稿一经接受刊登，将寄赠二册样刊。

# Journal of Chinese Literature and Culture

## University of Malaya

### Notes for Contributors

The Journal of Chinese Literature and Culture is a multi-disciplinary journal published bi-annually to provide a platform for excellent academicians or postgraduate students to publish their research findings. Contributions of articles based on original research are invited from scholars working in the field of Chinese literature and culture. We welcome manuscripts or book reviews written in Chinese, English or Malay language. The editorial board reserves the right to edit all articles. Please adhere to the following format:

1. Please send us your soft copy article through e-mail to [jcclum2012@gmail.com](mailto:jcclum2012@gmail.com), or online submission: <https://ejournal.um.edu.my/index.php/JCLC/submission>
2. Paper format:
  - (1) Please use Times New Roman font, with size: 12 points.
  - (2) A paper should include the following in the sequence of:
    - (a) Title (Bahasa Malaysia and/or English).
    - (b) Author(s)'s name(s), designation(s) and the name(s) of affiliation(s) (Bahasa Malaysia and/or English).
    - (c) Abstract (around 300 words) and keywords (at least 3) in Bahasa Malaysia and/or English.
    - (d) Main text.
    - (e) Bibliography
  - (3) Format of main text article:
    - (a) Main text: sections should be given sub-titles, with numbering sequence as follow: 1, (1), a, (a).....
    - (b) Footnote references in Times New Roman font, with size: 9 points.
    - (c) Reference: Authors are requested to provide bibliographic details for all works of reference according to the latest American Psychological Association (APA) format. Please visit the following link provided by University of Malaya for details of APA format: <http://www.umlib.um.edu.my/publications/APA-Guide.pdf>
    - (d) Bibliography: Please place at the end of the paper, in format same as for footnote references.
3. Peer Review Process:

Manuscripts submitted to the journal are subjected to peer review. Based on the feedback from the reviewers and the Chief Editors' judgment, we will pass on suggestions for revisions to the author. If in any case that the author does not agree with the suggestions, we reserve the right to reject the manuscript to be published.
4. Two complimentary copies of the issue will be given for each article accepted for publication.